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Abstract (en)
The invention relates to a construction set for an office desk, having at least one desk top divided into panel segments (1), having desk legs (2) and
having connecting means for the panel segments and the desk legs. On their underside, the panel segments have threaded holes (3) arranged in
hole patterns. At their upper ends, the desk legs have joining plates (4) with joining openings (5) arranged in hole patterns. The connecting means
are constructed in the form of perforated plates with assembly openings (7) arranged in hole patterns and in the form of connecting screws (8) which
can be passed through the assembly openings. <IMAGE>

Abstract (de)
Es handelt sich um einen Bausatz zum Erstellen eines Bürotisches, mit zumindest einer in Plattensegmente (1) unterteilten Tischplatte,
mit Tischbeinen (2) und mit Verbindungsmitteln für die Plattensegmente und die Tischbeine. Die Plattensegmente weisen auf ihrer
Unterseite in Lochbildern angeordnete Gewindebohrungen (3) auf. Die Tischbeine weisen an ihren oberen Enden Anschlußplatten (4) mit in
Lochbildern angeordneten Anschlußdurchbrechungen (5) auf. Die Verbindungsmittel sind als Lochplatten mit in Lochbildern angeordneten
Montagedurchbrechungen (7) und als durch die Montagedurchbrechungen hindurchführbare Verbindungsschrauben (8) ausgebildet. <IMAGE>
<IMAGE>
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